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 منها سنة، ؤعشرين ثلاث تئة- عتيه اشة -ضى الشبق قفوة اسقمث فريث، الأستاذ قان
 و)اخ الخالص، الثؤجيد إلى الثاس ينفو قة( في سكة غزة )ثلاث

 الإسلام. وينشز الته سبيل في يجاهد بالمدينة(
 الغائم ملوك إلى ةئة- علنه الثة -ثى النبي أزل خسن، قال

 الإسلام. دين إلى تنقوهم التي الكتب يخملون باللأل
 لجميع جاء غانمي دين فالإسلام حسن، يا ضاقا عادن، قال

 الأزض، وجه غلى البشر
Mr. Fareed said, "Prophet Mohamed lived 23 years after
becoming a prophet; 13 years in Mecca calling people
to worship Allah, the sole God, and ten years in EIMadina
struggling for the cause of Allah and doing all hls best
1o spread lslam everywhere.'
Hassen said, "Prophet Mohamed sent messengers to all
the kings of the word calling ihem to follow lslam."
Adel said, "That's true, Hassen. lslam is a universal religion.
It is for all humans all over the word."



 و



 وغمن الإسلام ذخل فقن لنفسه، ازئضاة الذي -غزتهن- الله دين لأتة خستن، قال
 وقات) بالإسلام كفز ومن الجثة، وأنملة عنة -تفاتى- الة رضي قأةاوره بتعاليمه

 الثان وأذخلة غليه -تقائى- اللة غضب ذلك( على
 الكثيفة الأغذاد تلت إلى انقزوا.. الحج مشارف عتى الأن قائخن قريا، الأشتاة قال

 مختلفة. لقات يتكتفون الثئيا.، بلاد قن من جاث التي الهائلة
 مختلقة. أيضا وأنوائهم خن، ل

Hassen said, "lslam is the rellgion that Allah, Almighty, established for us. The
one who follows its tedchings and orders will gain Allah's pledsure and ends
up in Paradise.The one who disbelieves in iwill gain notbingbut'Allah's
anger and ends up in Hell."
Mr. Fareed said, "Look at the great numHers »f people
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places all over jhs wbrg anيإ fhey spbak
languages."
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.. الوةاع خجة إنها نغم، خسن، قان فقط. واجتة مزة إلا يحج تم محقت النبي غلي، قال
 أمزة كا وأؤصاقم الثاس وع أن بغا بقليل بغا ماث لأثة بانوةاع، شقيت عادن: قال
 تكم، قاغبئوا ألا بغتكم، أقة ولا بغدي، نبي لا إثة الثاش، أيها فقال، -تغانى- الثة

 وأطيغوا زنكم، بيث قخجوا أموالكم، زكاة وأوا شهركم، وصوموا خفسكم، وضلوا
 تكم، جثة تنخلوا أفركم، أولات

Ali said, "Prophet Mohamed performed Hajj only once." Hassen said, "es, it
was the Farewell hejj" Adel said, "l was called so because Prophet Mohamed
died a short time after it. During this hajj, Prophet Mohamed said farewell to
his people and advised them as he was ordered by Allah.Pophet Mohamed
said to his people, "No prophet will come after me and no nation will follo
you. Pertorm your five prayers, fast the monih ot Ramadan, pdy Zaka
willingly and perform Hajj, you will end up in Paradise."



 قال.. خيرا بالثاء ويوصى بالضلاة، الثاش يوصي وأخذ شيذا، مزضا النبي مرض
 لخضات قائث لقذ إلهي، يا خسن، قان.. أخلك خثى الأنبياء من نبي يغتذ لم تهم،

 جذا. وقاسية صغبة
 ازث والشرور، بالقزح البشر خيز اشتفبتث التي الشنؤزة المدينة قرئئ، الأشكاة قال

 لأن بغزازة، تتساقط الشاجنة وتمعائهم الألم، تغتزقا الشاش... خزنئة
 المؤت. سكرات يعاني الكريم النبي

Mohamed became very ill. He kept assuring People that they must
" P!%y%/° °n٩ ordering Them t5 take sood care o4 women. He

nions thaf no prophet had lived for ever so he would not live
."en said, "It was really very painful and hard iimeق 

Mr. Fareed said, "Grief prevailed EImadina, the place that welcomed
happily the best humar ever created when her migrated to it. People's
hearts were filled with sorrow and they were crying heartily as prophet
Mobamed was in his death bed."





 غلى -كغائى- التة أتم أن بغى خالقها، إلى الظاهرة توخة عث وقكذا خسن. قال
 كل في الإشلاة انتشز خثى بصذق، الأمانة وأذى الزسالة فبلغ الإشلام، نغقة يئه
 وسلم-. غثنه التة -ضتى الأزض تئوع

Hassen said, "Prophet Mohamed died after he had carried out his mission
perfectly well. He has delivered the messdge of Allah to the people and he
has done his best to make lslam sprad all overthe world."
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 أنق خثى وغوين بكاة ادشاعقة، الكابة غتى الخير وقغ كان قري، الأسشتاة قان
 قال قن يهث. لم الته رسول بغضب: صاخ الخضاب بن غمز الجليل الحابي

 قذًا؟ بسيفي قتلتة ذلك
Mr. Fareed said, "The news of the death of Prophet Mohamed came down
as a thunderbolt on Muslims. They were weeping and yelling. They couldn't
be believe the news to the extent that Omer Ebn Ehatab said that he would
kill anyone who would say that Prophet Mohamed died."



 من قائلاه الناس في وخطب المنبر صعق الديق أبابكر الجليل الكابي تكن
 يقوت. لا خي التة فإن اللة يغبك كان ومن مات قذ مخقذا فإن محقا يغبك كان

 وستتم-. عتيه الثة -ضلى مات قذ النبي أن جمنا قتأقذوا
"Abou Bakr EISedeiq told the people if they were worshiping Mohamed,
Mohamed died and if they were worshipping Allah, Allah is forever alive.
So, the people became sure that Prophet Mohamed died."
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